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P R O T O K O Ł Nr XXII/2008
z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu,

w dniu 28 maja 2008r.

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Pan Grzegorz Wałek.

Powitał gości zaproszonych, radnych, sołtysów oraz mieszkańców Ogrodzieńca, po czym
stwierdził na podstawie listy obecności wystarczającą liczbę radnych do podejmowania
prawomocnych uchwał.
Lista obecności radnych oraz gości zaproszonych załączona została do protokołu.

 2. Przyjęcie porządku obrad.
Burmistrz złożył wniosek o wycofanie z obrad uchwały w sprawie wyrażenia zgody na

nabycie prawa użyczenia wieczystego działki nr 625/46 o pow. 793 m2 na rzecz Gminy
Ogrodzieniec z przeznaczeniem na poszerzenie drogi ul. Józefów w Ogrodzieńcu. Dla
wyjaśnienia burmistrz podał, ze sprawa dotyczy działki pana Kaziroda, który nie jest pewny
czy  będzie  naliczony  podatek  vat  i  związku  z  tym  prosił o  wycofanie  tej  sprawy  do  czasu
wyjaśnienia wątpliwości.

Następnie Burmistrz zgłosił kolejny wniosek o wprowadzenie do porządku obrad
uchwały w sprawie sprzedaży Zakładowi Energetycznemu Enion 65 m. kw działki - jest to
gruntu na którym znajduje się transformator. Gmina otrzymała działkę od Cementowni Wiek
pod transformator. Chcemy obecnie uporządkować te sprawy. Istnieje możliwość zbycia w
formie bezprzetargowym Sprawa była omawiana na komisjach rady, opinia komisji była
pozytywna zatem wnosi o wprowadzenie uchwały pod obrady.

Radna Zofia Adamusińska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej zgłosiła wniosek o
wprowadzenie pod obrady trzech uchwał dotyczących skarg skierowanych do Rady Miejskiej.
Radna poinformowała, że Komisja Rewizyjna zapoznała się ze skargami oraz wypracowała w
tych sprawach stanowisko. Stanowisko komisji jako uzasadnienie do projektu uchwały
zostało dostarczone radnym przed sesją.

Odbyło się głosowanie wniosków.

1. Wniosek o wycofanie z obrad uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa
użyczenia wieczystego działki nr 625/46 o pow. 793 m2 na rzecz Gminy Ogrodzieniec z
przeznaczeniem na poszerzenie drogi ul. Józefów w Ogrodzieńcu Wniosek został przyjęty
przez radnych 13 głosami. Przeciwnych ani wstrzymujących głosów nie było.

2. Wniosek o wprowadzenie pod obrady uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w
formie bezprzetargowej niezabudowanej nieruchomości położonej przy ul. Jozefów w
Ogrodzieńcu na rzecz Przedsiębiorstwa Energetycznego ENION. Za wnioskiem
opowiedziało się 13 radnych, przeciwnych ani wstrzymujących głosów nie było.

3. Wniosek o wprowadzenie pod obrady uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana
Edmunda Bednarza na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec, skierowanej
pismem z dnia 19.05.2008r. Ldz. 1102/Ps Wniosek został przyjęty przez radnych 13
głosami. Przeciwnych ani wstrzymujących głosów nie było.

4. Wniosek o wprowadzenie pod obrady uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana
Zygmunta Podsiadło na działalność Burmistrza MiG Ogrodzieniec skierowanej pismem nr



2

Ldz 1076/Ps z dnia 15.05.2008 r. Wniosek został przyjęty przez radnych 13 głosami.
Przeciwnych ani wstrzymujących głosów nie było.

5. Wniosek o wprowadzenie pod obrady uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana
Edmunda Bednarza na działalność Przewodniczącego Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu,
skierowanej pismem z dnia 19.05.2008 Ldz. 1103/Ps Wniosek został przyjęty przez
radnych 13 głosami. Przeciwnych ani wstrzymujących głosów nie było.

Porządek obrad został przyjęty przez radnych jednomyślnie 13 głosami i przedstawiał się
następująco:

Porządek obrad:

I. część ogólna:
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji
4. Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności oraz z realizacji uchwał pomiędzy

sesjami Rady.

II. część merytoryczna
1. Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Miejsko Gminnego Ośrodka Kultury w

Ogrodzieńcu.
2. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w formie bezprzetargowej

niezabudowanej nieruchomości położonej przy ul. Jozefów w Ogrodzieńcu
3. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy

Ogrodzieniec od osoby fizycznej z przeznaczeniem na utworzenie zatoczki autobusowej w
Śrubarnii

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie nieruchomości na okres
dłuższy niż 3 lata.

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2008 rok
6. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu i pożyczki długoterminowej oraz

pożyczki krótkoterminowej na realizacje inwestycji
7. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Edmunda Bednarza na działalność

Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec, skierowanej pismem z dnia 19.05.2008r. Ldz.
1102/Ps

8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Zygmunta Podsiadło na działalność
Burmistrza MiG Ogrodzieniec skierowanej pismem nr Ldz 1076/Ps z dnia 15.05.2008 r.
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Edmunda Bednarza na działalność
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu, skierowanej pismem z dnia 19.05.2008
Ldz. 1103/Ps.

III. Interpelacje i zapytania radnych.
IV. Wnioski, zapytania i oświadczenia.
V. Zamknięcie obrad.
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Ad. 3
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

Protokół z  sesji  Rady  Miejskiej  w  Ogrodzieńcu  nr  XXI  z  dnia  28  kwietnia  2008  r.  został
przyjęty przez radnych bez uwag, jednomyślnie.
Za jego przyjęciem głosowało 13 radnych.

Ad. 4
Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności oraz z realizacji uchwał pomiędzy sesjami
Rady.

· 3 kwietnia odbyło się Walne Zgromadzenie Spółki JPW z udziałem mieszkańców na
którym glosami firmy Juta podjęto uchwałę o obciążeniu majątku spółki hipoteką na
rzecz firmy Harpon. Gmina była przeciwna tej uchwale. Członkiem Rady Nadzorczej
został wybrany Edmund Bednarz który zastąpił zmarłego niedawno Kazimierza
Bednarczyka. Ponieważ Gminie przysługuje jedno miejsce w Zarządzie Spółki, Burmistrz
zaproponował obecnego na spotkaniu Zygmunta Podsiadło, który wcześniej z ramienia
Gminy zakładał Spółke JPW. Byłoby to dobre rozwiązanie i szansa na kontynuację
budowy parku wodnego. Pan Z. Podsiadlo nie podjął ostatecznej decyzji.

· 7 kwietnia w szkole Podstawowej w Ogrodzieńcu odbyło się spotkanie Radnych i
Burmistrza  w  sprawie  oceny  warunków  pracy  w  szkole  i  omówienia  remontu  w  czasie
wakacji aby poprawić warunki w szkole i przedszkolu.

· 8 kwietnia w Bzowie odbyło się spotkanie z mieszkańcami w sprawie nielegalnego
składowania odpadów w kamieniołomie i prowadzenia rekultywacji części kamieniołomu
przez firmę Eko Harpon z Cząstkowa Mazowieckiego. Na spotkaniu oprócz Prezydenta
Zawiercia, przedstawicieli Starostwa Powiatowego, Sanepidu zaproszony został również
Burmistrz Ogrodzieńca. Omówiono aktualną sytuację w związku z nielegalnym
zwiezieniem  do  kamieniołomu  ok.  120  000  ton  fluorku  wapnia  przez  firme  Eko  Harpon
(jest to firma powiązana z firmami Harpon i Juta udziałowcami JPW w Ogrodzieńcu)

· 9 kwietnia odbył się objazd dróg gminnych przed planowanym wykonaniem remontu
dróg po zimie

· 11 kwietnia odbyło się posiedzenie Zarządu Śląskiej Organizacji Turystycznej z udziałem
Gminy Ogrodzieniec

· 15 kwietnia odbyło się spotkanie z sołtysami i radnymi w sprawie omówienia problemów
związanych z kursowaniem autobusów PKS na terenach wiejskich naszej Gminy.
Burmistrz zobowiązał się przedstawić uwagi i prośby Zarządowi PKS Zawiercie

· 16 kwietnia w Urzędzie Zamówień Publicznych odbyło się rozpatrzenie protestu i
odwołania jednej z firm w związku z ogłoszonym przez Gminę przetargiem na
kanalizację. Izba Arbitrów orzekła, że gmina prawidłowo przeprowadziła procedurę
przetargową, wykonawca został wybrany w sposób prawidłowy. W związku z tym umowa
zostanie podpisana i rozpoczną się roboty ziemne w terenie.

· Po spotkaniu rodziców dzieci uczęszczających do Przedszkola w Ogrodzieńcu, które
odbyło się w Szkole Podstawowej w Podzamczu zapadła ostateczna decyzja w sprawie
lokalizacji placówki. W SzP w Podzamczu są lepsze warunki do zorganizowania
przedszkola gminnego, jednak rodzice przedszkolaków sprzeciwili się temu pomysłowi.
Zatem przedszkole będzie nadal mieścić się w dotychczasowych pomieszczeniach w
Szkole Podstawowej w Ogrodzieńcu.
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· 22 kwietnia odbyło się Walne Zgromadzenie Stowarzyszenia LGD Perła Jury, na którym
podsumowano ubiegły rok i dokonano wyboru nowych władz. W Zarządzie
Stowarzyszenia zasiedli przedstawiciele wszystkich gmin członkowskich. Gminę
Ogrodzieniec reprezentuje Maria Miśkiewicz. Nowym Prezesem Zarządu został Krzysztof
Hajduga. Członkiem Komisji Rewizyjnej została wybrana Wanda Łydka. Radę
Programową Stowarzyszenia tworzy zespół osób, po dwie z każdej gminy. Gminę
Ogrodzieniec reprezentuje Burmistrz Andrzej Mikulski oraz radny Zbigniew Fabiańczyk. W
najbliższych miesiącach Stowarzyszenie będzie opracowywać strategie rozwoju, jest to
dokument który umożliwi staranie się o środki z UE w ramach Programu Leader +

· 25 kwietnia odbyło się Walne Zgromadzenie Śląskiej Organizacji Turystycznej, na którym
podjęto  uchwałę zezwalającą na  wspólne  z  Związkiem  Gmin  Jurajskich  wystąpienie  z
wnioskiem o dofinansowanie działań w zakresie promocji turystyki w naszym regionie. W
przygotowanym wniosku istotną cześć stanowić będzie promocja Jury Krakowsko-
Częstochowskiej i naszego zamku.

· 5  maja  w  Starostwie  Powiatowym  w  Zawierciu  odbyło  się spotkanie  gmin  powiatu
zawierciańskiego w sprawie dalszego funkcjonowania PKS w Zawierciu.. Zarząd PKS
przedstawił propozycję objęcia udziałów przedsiębiorstwa przez samorządy i utworzenie
międzygminnego przedsiębiorstwa komunikacyjnego. Gdyby doszło do utworzenia
samorządowego przedsiębiorstwa komunikacyjnego poszczególne gminy mogłyby
bezpośrednio decydować które linie autobusowe utrzymać i przekazywać na ten cel
dofinansowanie. Powodzenie tego pomysłu w dużej mierze uzależnione będzie od
stanowiska Gminy Zawiercie która posiada już własne przedsiębiorstwo komunikacyjne.
Ustalono, że w najbliższym czasie ustalone będzie stanowisko w tej sprawie.

· 8 maja w siedzibie TVP przy ul. Woronicza w Warszawie miało miejsce nagranie
programu „Sprawa dla Reportera” Elżbiety Jaworowicz dotyczące między innymi Zakładu
„Izolacja”. Uczestnikami programu byli przedstawiciele Ministra Skarbu państwa,
Wojewody Śląskiego, ZUS, środowisk medycznych Gminę Ogrodzieniec reprezentowali
Burmistrz A. Mikulski oraz radny J. Kołodziej

· 9 maja odbyło się V Jubileuszowy Konkurs Wiedzy o Unii Europejskiej dla uczniów szkół
podstawowych i gimnazjum organizowane przez Gminne Centrum Informacji. Honorowy
patronat nad konkursem objął Profesor Jerzy Buzek Poseł do parlamentu Europejskiego,
który ufundował nagrodę główną – kilkudniowy wyjazd do Brukseli. Zwycięzca konkursu
została uczennica Gimnazjum Justyna Żak z Ryczowa Kolonii.

· 11 maja na stawach w Józefowie odbyły się zawody wędkarskie organizowane przez koło
Wędkarskie „Okoń” w Ogrodzieńcu. Pierwsze miejsce zajął Leszek Meyer, drugie - Tytus
Trepka, trzecie - Zbigniew Pałuchowski..

· 14  maja  w  MOK  Zawiercie  odbyły  się Powiatowe  Obchody  Dni  Strażaka  na  których
wręczono awanse i odznaczenia najbardziej zasłużonym pracownikom Państwowej straży
Pożarnej.

· 15 maja Burmistrz udzielał Policji wyjaśnień na skutek złożonego przez Zygmunta
Podsiadło do Prokuratury Rejonowej w Zawierciu wniosku o rzekomy przekroczeniu
uprawnień dot. wycofania Gminy Ogrodzieniec z toczącej się w 2003 r. sprawy w Sądzie
Okręgowym w Częstochowie  o  wykluczenie  firmy Interfinn  ze  Spółki  JPW.  Pozew w tej
sprawie został wniesiony w 2002 roku przez ówczesnego burmistrz Zygmunta Podsiadło i
wspólnika firmę Juta pomimo iż był on niekorzystny dla Gminy. Jak się później okazało
całą sprawa jest niejasna i skomplikowana łącznie z podejrzeniem o liczne
nieprawidłowości i przestępstwa w spółce. Wątpliwości te były podstawą do tego, iż w
czerwcu 2003r. burmistrz A. Mikulski w obawie o narażenie Gminy na straty wycofał się z
procesu. Takie jednak działanie w opinii Zygmunta Podsiadło były przekroczeniem
uprawnień i w kwietniu 2007 r. złożył w tej sprawie doniesienie do Prokuratury.
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· 19 maja odbyło się posiedzenie Sądu w Zawierciu w sprawie wniosku Gminnej Spółdzielni
w Ogrodzieńcu o roszczenie dot. Placu Piłsudskiego. Sąd zawiesił postępowanie do chwili
rozstrzygnięcia sprawy nieważności decyzji z 1986 roku na podstawie której GS otrzymał
Plac Piłsudskiego w użytkowanie

· 20 maja odbyła się kontrola stanu technicznego dawnej studni w Gulzowie
przeprowadzona przez Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego. Kontrola odbyła
się w związku z licznymi interwencjami mieszkańców Gulzowa który domagali się
zabezpieczenia byłej studni położonej na prywatnej posesji.

· 27 maja odbyło się spotkanie Starosty Zawierciańskiego i Burmistrza MiG Ogrodzieniec z
przedstawicielami Delegatury Skarbu Państwa w Katowicach w sprawie przyszłości byłego
zakładu „Izolacja”

II. część merytoryczna

Ad. 1
Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Miejsko Gminnego Ośrodka Kultury w
Ogrodzieńcu.
Pan  Ptaś Dariusz  Sekretarz  Gminy  referując  temat  podał iż obowiązujący  Statut  Domu
Kultury uchwalony został przed 8 laty. Ówczesne ustalenia nie odpowiadają obecnej sytuacji
szczególnie w zakresie gospodarki finansowej. Projekt nowego statutu omawiany był na
komisjach rady, zaproponowano drobne poprawki dot. organizowania i prowadzenia kół
zainteresowań.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
żadnych uwag. Odbyło się głosowanie.  Uchwała  w  sprawie  nadania  statutu  Miejsko
Gminnego Ośrodka Kultury w Ogrodzieńcu - została przyjęta jednomyślnie za jej
przyjęciem głosowało 14 radnych. Uchwale nadano Nr XXII/160/2008

Ad. 2
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w formie bezprzetargowej
niezabudowanej nieruchomości położonej przy ul. Jozefów w Ogrodzieńcu

Sekretarz Gminy dla wyjaśnienia podał - dotyczy to nieruchomości zbywanej przez gminę w
formie bezprzetargowym. Istnieje taka możliwość gdy teren zbywany jest na cele
infrastruktury technicznej. Teren zbywany to 65 m. kw działki na rzecz Zakładu
Energetycznego Enion S.A.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie
w formie bezprzetargowej niezabudowanej nieruchomości położonej przy ul.
Jozefów  w  Ogrodzieńcu  -  została  przyjęta  jednomyślnie  za  jej  przyjęciem
głosowało 14 radnych. Uchwale nadano Nr XXII/161/2008

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXII_160_2008.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXII_161_2008.pdf
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Ad. 3
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy
Ogrodzieniec od osoby fizycznej z przeznaczeniem na utworzenie zatoczki autobusowej w
Śrubarni

Burmistrz dla wyjaśnienia podał – w skład terenów pomiędzy wyasfaltowaną droga a działką
pod zatoczkę znajduje się pas terenu osoby fizycznej, trzeba ten teren wykupić lub zmienić
trasę. Pan Kowalski chciał oddać ten teren, ale skoro już wcześniej zakupiliśmy teren pod
zatoczkę od pana Piątka wiec aby być w porządku tez zaproponowaliśmy taką sama cenę za
grunt.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie w sprawie wyrażenia
zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Ogrodzieniec od osoby fizycznej
z przeznaczeniem na utworzenie zatoczki autobusowej w Śrubarni - została
przyjęta jednomyślnie  za jej  przyjęciem głosowało 14 radnych.  Uchwale nadano
Nr XXII/162/2008

Ad. 4
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie nieruchomości na okres dłuższy
niż 3 lata.

Sekretarz wyjaśnił - właścicielem wszystkich remiz jest gmina Ogrodzieniec za wyjątkiem
Mokrusa. Remizy zarządzane są przez Ochotnicze Straże Pożarne, które otrzymują od gminy
pewne  środki  finansowe  na  ich  utrzymanie  ale  głownie  utrzymują remizy  z  własnych
środków. Straże korzystają z remiz na podstawie umów. Jest potrzeba uregulowania tego na
okres  dłuższy  niż 3  lata.  Propozycja  aby  na  10  lat  użyczyć remizy  jednostkom  OSP  w
poszczególnych sołectwach gminy Ogrodzieniec.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na
użyczenie  nieruchomości  na  okres  dłuższy  niż 3  lata.  -  została  przyjęta
jednomyślnie  za  jej  przyjęciem  głosowało  14  radnych.  Uchwale  nadano Nr
XXII/163/2008

Ad. 5
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2008 rok

Skarbnik Gminy Pani Anna Kuźniak omówiła propozycje zmian w budżecie. Szczegółowy opis
zmian znajduje się w projekcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2008 r.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
żadnych uwag. Odbyło się głosowanie.  Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy
Ogrodzieniec  na  2008  rok  -  została  przyjęta  jednomyślnie  za  jej  przyjęciem
głosowało 14 radnych. Uchwale nadano Nr XXII/164/2008

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXII_162_2008.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXII_163_2008.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXII_163_2008.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXII_164_2008.pdf
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Ad. 6
Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu i pożyczki długoterminowej oraz pożyczki
krótkoterminowej na realizacje inwestycji

Skarbnik Gminy Pani Anna Kuźniak omówiła projekt uchwały.

Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie zaciągnięcia kredytu i
pożyczki długoterminowej oraz pożyczki krótkoterminowej na realizacje
inwestycji - została przyjęta jednomyślnie za jej przyjęciem głosowało 14
radnych. Uchwale nadano Nr XXII/165/2008

Ad. 7
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Edmunda Bednarza na działalność
Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec, skierowanej pismem z dnia 19.05.2008r. Ldz.
1102/Ps

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej radna Zofia Adamusińska odczytała skargę Pana
Edmunda Bednarza zam. Ogrodzieniec na Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec.
Przewodnicząca komisji zapoznała następnie radnych z opinią Komisji Rewizyjnej w tej
sprawie. Opinia komisji stanowi uzasadnienie do uchwały.
Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pana
Edmunda Bednarza na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec,
skierowanej pismem z dnia 19.05.2008r. Ldz. 1102/Ps - została przyjęta
jednomyślnie  za  jej  przyjęciem  głosowało  14  radnych.  Uchwale  nadano Nr
XXII/166/2008

Ad. 8
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Zygmunta Podsiadło na działalność
Burmistrza MiG Ogrodzieniec skierowanej pismem nr Ldz 1076/Ps z dnia 15.05.2008 r.

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej radna Zofia Adamusińska odczytała skargę Pana
Zygmunta Podsiadło na Burmistrza Miasta i Gminy Ogrodzieniec. Przewodnicząca komisji
zapoznała następnie radnych z opinią Komisji Rewizyjnej w tej sprawie. Opinia komisji
stanowi uzasadnienie do uchwały.
Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pana
Zygmunta Podsiadło na działalność Burmistrza MiG Ogrodzieniec skierowanej
pismem nr Ldz 1076/Ps z  dnia 15.05.2008 r.  -  została przyjęta jednomyślnie  za
jej przyjęciem głosowało 14 radnych. Uchwale nadano Nr XXII/167/2008

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXII_165_2008.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXII_166_2008.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXII_166_2008.pdf
http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXII_167_2008.pdf
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Ad. 9
 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Edmunda Bednarza na działalność
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu, skierowanej pismem z dnia 19.05.2008
Ldz. 1103/Ps.

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej radna Zofia Adamusińska odczytała skargę Pana
Edmunda Bednarza zam. Ogrodzieniec na Przewodniczącego Rady Miasta i Gminy
Ogrodzieniec. Przewodnicząca komisji zapoznała następnie radnych z opinią Komisji
Rewizyjnej w tej sprawie. Opinia komisji stanowi uzasadnienie do uchwały.
Wiceprzewodniczący Rady Marek Cholewa odczytał projekt uchwały. Radni nie zgłosili
żadnych uwag. Odbyło się głosowanie. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pana
Edmunda Bednarza na działalność Przewodniczącego Rady Miejskiej w
Ogrodzieńcu, skierowanej pismem z dnia 19.05.2008 Ldz. 1103/Ps - została
przyjęta 13 głosami przy 1 wstrzymującym. Uchwale nadano Nr XXII/168/2008

III. Interpelacje i zapytania radnych.

Mogiła Zdzisław zwrócił się z prośba o naprawienie drogi dojazdowej do posesji przy ul.
Starowiejskiej na odcinku skrzyżowania z ulica Turystyczną w Kiełkowicach.

Jerzy Kołodziej przekazał prośbę mieszkańców ulicy Sienkiewicza i Słowackiego „ bloki” o
lokalizację przejścia dla pieszych na skrzyżowaniu tych ulic z ulica Kościuszki. Mieszkańcom
bloków ułatwi to bezpieczne dojście do przystanku autobusowego, a dzieciom z ulicy
Sienkiewicza bezpieczne do dojście do szkoły

Rober Łypaczewski poruszył temat Domu Nauczyciela w Gieble w którym faktycznie nikt
nie mieszka a budynek jest zaniedbany.
Radny Zapytał kiedy wykonane zostaną progi zwalniające na drodze do Gulzowa oraz kiedy
można się spodziewać konkretnych decyzji odnośnie oświetlenia na ulicy Mokruskiej.

Grzegorz Wałek odczytał pismo mieszkańców bloków przy ul. Słowackiego w którym
lokatorzy bloku nr 7 zwracają się z prośbą o remont ściany zachodniej. Ściana ta jest w
fatalnym  stanie  odpada  tynk  i  cegły.  Według  lokatorów  remont  ściany  jest  konieczny  i
ważniejszy niż naprawa kominów. Lokatorzy podkreślają, że solidnie odprowadzają składki za
czynsz i opłaty remontowe i zwracają się o poparcie ich prośby

Burmistrz w odpowiedzi na interpelacje radnych poinformował.:
· Dojazd do posesji w Kiełkowicach przy ul. Starowiejskiej. W miejscu tym potrzebne jest

wykonanie odwodnienia. Na ten cel należy zabezpieczyć środki finansowe w budżecie
gminy.

· Skrzyżowanie ul. Kościuszki z ul. Słowackiego. W miejscu tym przewidziane jest przejście
dla pieszych, ale dopiero po remoncie dróg. Zarządcą drogi jest Zarząd Dróg
Wojewódzkich i przy przebudowie drogi przejście będzie wykonane.

· Dom nauczyciela w Gieble. Jest tam zameldowana jedna osoba – pracownik szkoły z
Ogrodzieńca. Na chwile obecna nie mamy innego wolnego mieszkania komunalnego.

· Progi zwalniające na drodze do Gulzowa. Szukamy osoby z uprawnieniami która zrobiłaby
kompleksowo projekt organizacji ruchu drogowego w całej gminie. Po zatwierdzeniu

http://www.ogrodzieniec.bip.jur.pl/adds/uchwala_XXII_168_2008.pdf
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przez Starostę i Marszałka projekt byłby dostosowany do aktualnych potrzeb
mieszkańców. Samowolnie nie możemy go wykonać.

· Oświetlenie ul. Mokruskiej w Gieble, W tym roku wykonaliśmy dokumentację ogłosiliśmy
przetarg na realizację tego zadania. Mamy podpisana umowę z wykonawcą i w tym roku
będzie to wykonane

· Blok Nr 7 przy ul. Słowackiego jest blokiem Wspólnot Mieszkaniowych i to one wykonują
remonty z własnych środków. Na ostatnim posiedzeniu Wspólnot okazało się, że jest zbyt
mało środków aby wykonać całą elewację bloku. Są dwa rozwiązania, albo doraźna
naprawa  środkami  jakimi  obecne  dysponuje  Wspólnota,  a  reszta  potem  –  lub  Gmina
swoją część wyłoży a właściciele którzy mają wykupione mieszkania dopłacą
proporcjonalnie swoją cześć.

IV. Wnioski, zapytania i oświadczenia.

Przewodniczący Rady Grzegorz Wałek oświadczył, że wszyscy radni Rady Miejskiej w
Ogrodzieńcu złożyli oświadczenia majątkowych w ustawowym terminie. Oświadczenia
majątkowe radnych zostaną przekazane do Urzędu Skarbowego oraz opublikowane na
stronie internetowej Urzędu MiG Ogrodzieniec w Biuletynie Informacji Publicznych

V. Zamknięcie obrad.

Wobec wyczerpania punktów porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Grzegorz
Wałek dokonał zamknięcia XXII sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu dziękując wszystkim
obecnym za udział w niej.
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